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Geçtiğimiz yıl sonunda kurulan ve ilk sonuçlarını bu yıl veren sulama sistemini inceleyen Ordu
Gıda Tarım ve Hayvancılık Müdürü Kemal Yılmaz, fındıkta artık sulama sisteminin
yaygınlaşması gerektiğine dikkat çekti. Yılmaz, “Bahçede yaptığımız inceleme ve
gözlemlerimizde verimin son derece arttığını, fındığın içini tamamen doldurduğunu, fındıkta
dökülme olmadığını, fındığın dalda yaprağıyla yeşil bir vaziyette hasat oluşumuna yeni geldiğini
ve vejetasyon süresinin uzamasıyla birlikte fındığın randımanında artış olduğunu gözlemledik.
Özellikle yaklaşık yüzde 30-50'ye varan bir verim artışı söz konusu olduğunu tespit ettik. Çok
olumlu sonuçlar alındı ve üreticimiz geçen yıllarda elde ettiği üründen 2 ton fazla ürün elde
edecek duruma geldi” dedi.
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